
 
 
 
    Genarps lokalavdelning 

Protokoll Styrelsemöte 
Friluftsfrämjandet Genarp 2025-01-16 
Plats: Kyrkstugan i Genarp, kl 19.00-21.00 
Närvarande: Napoleon Truedsson, Christel Meijerhöffer, Mats Hjerthén, Helene Hansson, 
Therese Omme, Johanna Petersen, Peter Olsson, Jenny Planell 
 

1. Öppnande av mötet 
 

2. Godkännande av dagordningen 
Dagordningen godkändes. 
 

3. Val av mötessekreterare och justerare 
Mats Hjerthén valdes till sekreterare och Napoleon Truedsson till justerare. 
 

4. Föregående protokoll 
Presentkorten från enkät-vinnarna är utdelade. 
Therese påminner oss själva om att tacka Sparbanksstiftelsen för stödet vi 
fick under 2024. 
Johanna har inte hunnit titta på att skaffa Instagram-konto till oss. 
 

5. Årshjulet/ aktiviteter vår 
-Granförsäljning Lufsare -11. Hur gick det? 
Christel och Therese har stöttat säljande grupp med mycket information, trots 
det fanns det lite förbättringspotential som gruppen skrivit ner i ett dokument. 
Granarna var av fin kvalitet och såldes slut under sista försäljningshelgen. 
-Ny infoskylt att ställa ut på försäljningsplatsen. 
Lufsare -12 tar fram en ny skylt inför deras granförsäljning till jul. 
-Ta fram checklistor åt grupperna som hjälp till de olika aktiviteterna i 
årshjulet. 
Det är under arbete. 
 

6. Ledarkläder 2025. Förslag, fleece eller skjorta. 
Peter hade med sig kläderna som vi kände och klämde på. Efter diskussion 
kring fördelar och nackdelar med de olika plaggen, bestämde vi oss för den 
mörkblåa fleecen utan luva som ledarna i barngrupperna ska få. 
Christel kontaktar Tommy Renn för att höra om MTB-sektionens behov av nya 
ledarkläder. 
 

7. Utbildningar 
-Första hjälpen med hjälp av Räddningstjänst syd, brandkåren i Genarp. 
Johanna har kontaktat Räddningstjänsten och bokat den 24:e och 31:a mars 
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kl 19-21. 
  
-Camp out 2025 6-7 september. Första planeringsmöte är bokat 30 januari kl 
19-21 i Medborgarhuset Genarp. Vem kommer från oss? 
Peter och Helene kommer att närvara på planeringsmötet. Ytterligare två 
ledare från oss är intresserade av att hjälpa till med aktiviteter på Camp Out, 
vi bjuder in dessa till planeringsmötet också. 
 

8. Dokument till årsmötet. Vi börjar titta på Verksamhetsberättelsen 2024 och 
Verksamhetsplanen 2025. 
Therese uppmanar oss alla att gå in och läsa och fylla på text och information 
i Verksamhetsberättelsen. 
För Verksamhetsplanen vill Therese att vi börjar använda en ny mall som 
finns framtagen. Bl a ska Checklistor, Årshjulet, Ledarkläder, Första Hjälpen 
utbildning samt Hålla kontakten med markägarna vara punkter som tas med i 
planen. 
 

9. Utvärdering av enkät. Vi går lite djupare. - i mån om tid 
En del av punkterna som inkom på enkäten kommer vi uppfylla inom kort eller 
har nyligen uppfyllt, så som t ex nya kläder till ledarna, erbjuda utbildning och 
gästföreläsning. 
 

10. Visionsmöte - i mån om tid 
Peter har funderat på om vi skulle ha ett visionsmöte tillsammans med en 
extern coach. Han fick idén när han hörde att Skånes Idrottsförbund hade haft 
ett sådant möte, där man kan ställa sig frågan var vi vill vara om två år eller 
fem år? Christel föreslog att Peter t ex kan kontakta Paraplyorganisationen 
PIL i Lund som jobbar med liknande saker. Vi skulle kunna ha ett sådant möte 
istället för ett av våra styrelsemöten. 
 

11. Utmärkelser. Förtjänstmärken? – mån om tid 
Vi beslöt att vi inte ska använda oss av sådana märken, utan att vi fortsätter 
att uppmärksamma och belöna våra ledare på de sätten vi redan gör. 
 

12. Läget i verksamheten. 
Knytte -20/21 - En ny ledare har anslutit till gruppen, nu är de tre ledare totalt 
Mulle -19 - 
Mulle -18 - 
Strövare -16/17 - 
Strövare -15 - 
Lufsare-13 - 
Lufsare -12 - Åker till Måkläppen på lördag 
Lufsare -11 - 
TVM - 
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Vuxenmulle -  
Tipsrundan -  
MTB -  
SUP -  
Vandring - 
 
För de två skridskoåkningstillfällena tar Therese tar ansvaret den 1/2 och 
Mikael Strand för 8/2. Vi gör ett inlägg på Facebook där vi rekommenderar 
vuxna att ha hjälm på isen, för våra barn och ungdomar är det ett krav. 
 

13. Övriga frågor 
Christel frågade om någon har möjlighet att se över Vita slingan på Risen enl. 
vår överenskommelse med kommunen, Therese tar en runda där. 
Helene bokar antalet smörgåsar till årsmötet på Vismarlövs Bagarstuga, Mats 
hämtar dem. 
 
Nästa möte 6 februari kl 19-21 i Kyrkstugan. 
 

14. Mötet avslutas 
Mötet avslutades och ordföranden tackade mötesdeltagarna. 

 
 
 
Vid protokollet     Justeras 
 
 
Mats Hjerthén 2024-01-16    Napoleon Truedsson 2025-01-16 
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